
Skoledistrikt Øst 
 

Indkaldelse til skolebestyrelsesmøde 
Mandag d. 15. marts 2021 kl. 19-2130, Virtuelt 

 

Punkt  Indhold 
1. Her og nu Ledelse, Elever, Personale, Forældre  

 
Ledelse:  
Vi kan fra denne uge få 5.-8. klasse ind til udeundervisning. 
Hver klasse er inde 1 dag ugentligt. Der er fokus på trivsel og 
bevægelse. 
Stor ros til medarbejderne der inspirerer hinanden til aktiviteter 
med klasserne. 
Vi afventer udmelding om hvad der skal ske efter påske. 
 
Vi har i skoledistriktet fået et poderteam, de er kommet godt i 
gang. Der arbejdes på en digital løsning af journalisering af 
testresultater. Indtil denne løsning er helt på plads bruges der 
blanketter. 
I skoledistrikt øst er der ansat 8 podere. 
 
Trine Fransson er startet som afdelingsleder på mellemtrinnet i 
almen og udskolingen i struktur. Begge dele på Buhlsvej. 
 
Den kommunale pulje på samlet 3.000.000.  
Skoledistrikt Øst har modtaget: 
Specialklasserne på Abildvej: 200.000,- 
Almenområdet på Abildvej har fået 70.000 til etablering af 
sandkasse og legehus. 
Nordstjernen har fået 50.000,- til materialer til 
udendørsaktiviteter. 
 
Økonomi: Forbruget i 2020 på nuværende tidspunkt var 
16,92%. I 2021 er forbrugsprocenten på 15,2%. 
 
I forhold til LokalLøn ligger vi på samme niveau som de andre 
skoledistrikter. 
 
Der har været droner ude at overvåge skolens morgentrafik på 
Abildvej. Der har også været medarbejdere fra Park & Vej. 
Den nye børnehave på Abildvej åbner i morgen, derfor er der 
ekstra fokus på hvordan morgentrafikken forløber. 
Personale skal parkere på p-pladsen bag hallen. 
Forældre i morgentrafikken skal gøre brug af Køs og Kør. 
 



Der er kommet ressourcetildeling ud i fredags. I Skoledistriktet 
har vi ikke overtallige medarbejdere.  
Søren gennemgik ressourcetildelingen på mødet. 
MED orienteres på onsdag d. 17. marts. 
 
Elever: 
Hvornår er der sidste skoledag? Der er møde med alle 
udskolingsledere på onsdag, hvor der tages beslutning. 
 
Elevrådet på Nordstjernen har sendt et brev til 
skolebestyrelsen. De giver udtryk for at den situation de er i 
nu, med hjemmeundervisning er uholdbar. 
Skolebestyrelsen udtrykker stor forståelse for den situation 5.-
9. klasse har været i.  
Mark (TR) har viderebragt elevernes budskab til lærerne. 
 
 
Der meldes ind fra skolebestyrelsen med flere forskellige gode 
historier om onlineundervisningen. 
 
Personale: 
På Buhlsvej er 6.- og 7. årgang tilmeldt virtuelt OL. 
Stor respekt for kollegerne og den måde de går til opgaven på 
med onlineundervisningen. 
 
Forældre: 
Der ønskes nye net til fodboldmålene på Buhlsvej. 
 
 

2. Elevtal Fortsat fra mødet i februar. 
 
Mulighederne for klasseoptimering blev drøftet. Bestyrelsen 
besluttede, at der skal ske klasseoptimering de steder det er 
muligt, når det endelige elevtal opgøres ved udgangen af april. 
 

3. Visionsseminar Opfølgning på første møde for alle klubber, daginstitutioner og 
skoler om visioner samt forberedelse til næste møde d. 16. 
marts. 
 
Skolebestyrelsen drøftede det seneste visionsseminar. 
En del af skolebestyrelsen deltager i det opfølgende seminar i 
morgen. 

4. Skolebod Opfølgning på tidligere debat om skolebod.  
 
Punktet foregår uden elevrepræsentanters deltagelse.  
 
Forskellige modeller er drøftet og skolebestyrelsen giver 
ledelsen mandat til at arbejde videre med sagen. 
 



5. Næste møde Dato: Tirsdag 13. april. Sted: Afventer Coronasituationen  
 

6.  Evt.  

7.  Print og underskrift Ikke muligt, da mødet er virtuelt. 
 

 


